
 

 

Referat styremøte i Foreningen Ridderrennet  

Dato/tid: 05.13.2025 kl. 18:00 – 19:30 

Sted: Teams  

 

Tilstede: Tom Bratlie, Christian Jensen, Astrid Nyquist, Bente Sørum, Tove 
Linnea Brandvik, Svein Brynhildsvoll, Martin Feiring Sletten 

 

S-1/2025: Godkjenning av innkalling 

Styret godkjente innkalling og saksliste til styremøte.  

 

S-2/2025: Protokoll fra styremøter 

Styret godkjente protokoll fra styremøte. 

 

S-3/2025: Status/Orientering Foreningen Ridderrennet 

- Oppgang i antall påmeldte til Ridderuka: 279 2025 vs. 253 2024 
- Administrasjonens tid går for det meste til planlegging og koordinering av 

Ridderuka 2025, og rapporteringsfrister til BufDir, KUD og 
Sparebankstiftelsen i mars 

- Planlegging av Riddercamp 2025. Arrangørgruppa i gang. 
- Aktivitet ut mot næringsliv, samarbeidspartnere og Ski for Light 
- Premier til Ridderuka 

 

S-4/2025: Økonomi 

Administrasjonen samarbeider tett med regnskap og revisor for å fullføre 
årsregnskapet. 

Styret tar regnskap- og balanserapport til orientering. 

 

 

 



S-5/2025: Ridderuka 2025 

Administrasjonen rapporterte hva som er iverksatt til Ridderuka 2025. Styret tok 
gjennomgang til orientering og kom med forslag til hva administrasjonen må 
prioritere fremover. 

 

S-6/2025 Bike Riddercamp 

Vedtak: På grunn av manglende finansiering etter avslag fra BufDir har styret 
vedtatt å avlyse Bike Riddercamp 2025 etter anbefaling fra administrasjonen. 
Etter flere år med manglende støtte fra offentlig og andre ber styret 
administrasjonen om en større gjennomgang av sommer/høstaktiviteter for 
Foreningen Ridderrennet. Målet er å løfte tilbudet. 

 

S-7/2025: Styrets kvarter 

Ingen saker meldt fra styrets kvarter. 

 

S-8/2025: Planlegging av generalforsamling 

Vedtak: Generalforsamling er satt til 11.06.2025. Møtested: Idrettens Hus, Ullevål 
og teams. Første innkalling blir sendt ut 11.04.2025. 

 

S-9/2025: Eventuelt 

Tre – 3 – saker meldt under eventuelt: 

1. Fornye plakettsystemet til Ridderrennet. Styret tar innspill til orientering 
og ber administrasjon forberede sak til generalforsamlingen da dette 
berører mange av våre medlemmer. Det er ikke en vedtektsak, men 
ønsker bredere involvering fra medlemmene i RR før eventuelt tiltak til 
Ridderrennet 2026. 

2. RR sin leilighet på Beitotind trenger en oppgradering. Styret ber 
administrasjonen se nærmere på tiltak etter RU 2025. Forslag fra styret til 
administrasjonen er å finne lokal partner som kan holde i 
oppgraderingen. 

3. Arendalsuka 2025: Styret ønsker at generalsekretær er tilstede under 
Arendalsuka 11.-15. august. RR vil samarbeide med Beitostølen 
Helsesportsenter for aktiviteter. 

 



Ref. 07.03.2025 Martin Feiring Sletten 


